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Two Scoops of Django: Best Practices For Django 1.5 is chock-full of material that will
help you with your Django projects.

We'll introduce you to various tips, tricks, patterns, code snippets, and techniques that
we've picked up over the years.

This book is great for:

Beginners who have just finished the Django tutorial.

Developers with intermediate knowledge of Django who want to improve their Django
projects.

作者介绍: 

Daniel Greenfeld and Audrey Roy are best known for their open-source community
leadership work on the following initiatives:

DjangoPackages.com and the OpenComparison framework. We ran the largest sprint
at PyCon 2011.

PyLadies, a women's outreach/mentorship group. Nurturing the group was basically a
2nd fulltime job for us in 2011.

The first ever PyCon Philippines, a 300-person conference about the Python
programming language held in the Philippines.

The LA Open Source Hackathon event series, which brings together open-source
developers from different programming backgrounds.

They do Python and Django development and run a small Python/Django consulting
shop called Cartwheel Web.
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评论

本来想随便读读来复习Django。越读越欲罢不能。Django知识+基础架构+Best
Practice，干货满满啊。不管是不是学Django，都值得看一看。

-----------------------------
常识……

-----------------------------
CBV太赞了

-----------------------------
说实话很不喜欢这种碎碎念，而不是一个工程讲解结合知识的方式；不过发现推荐的vir
tualenv的套件virtualenvwrapper确实很好用，给2星

-----------------------------
看的最新的1.8版本，依然写的不错~

-----------------------------
实战经验大赞



-----------------------------
当时这书在beta的时候找人要过一本电子版，后来看了觉得不错，就花钱买了，里面看
到的很多东西都已经用到了我的直接工作中...

-----------------------------
书名很有意思，两勺姜戈。分章讲解了 Django 应用的各种 Best Practices。上次接触
Django 的时候是1.3，那时好像还没有 CBV，这本书比较适合有 Django
基础的人阅读，基于 Python
自身的可读性，我读的很快基本上走马观花，有了个大概的了解，再找本其他的书读一
读吧，Pro Django 看上去不赖。

-----------------------------
很多不知道的 Django 最佳实践。

-----------------------------
不愧是NASA的工程师，
英文都起来相当舒服。内容堪称精华。django的经验值得慢慢品读。

-----------------------------
实践出真知，这本书值得在开始项目前一看。

-----------------------------
从项目经验谈起怎么使用django，适合用来做比较正式开放，但有没有指定合理的开
放规范的人和团队来看

-----------------------------
我觉得是本对入门人员来说不错的书！

-----------------------------
Django进阶的一本小书，class-base view和function-base
view对比讲的很好，还有model、templates的最佳实践，很棒的一本书！

-----------------------------
-



-----------------------------
在标准化设计上确实不错...不知道为什么分这么低，表这样啊

-----------------------------
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书评

Two Scoops of Django: Best Practices For Django 1.5 is chock-full of material that will
help you with your Django projects. We'll introduce you to various tips, tricks, patterns,
code snippets, and techniques that we've picked up over the years. This book i...  
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